

S O F I T E L



CHRISTMAS JOY

DEAR BONVIVANTS,

Celebrate the festive season with your family at the Sofitel Munich Bayerpost and savor the culinary treats created by Executive Chef Andreas Donnerbauer and his team. Enjoy a festive buffet at our Schwarz & Weiz restaurant or a selection of festive dishes in our DÉLICE La Brasserie, allow us to enchant you with heavenly flavor combinations.

The best holidays always include family, friends, joy and exquisite cuisine. Combine all four with a delicious dinner at one of our restaurants and share your best memories of the year to create a perfect evening.

Our holiday packages contained in the following pages will hopefully give you some inspiration as how to celebrate a wonderfully delicious Christmas and New Year.

Wishing you and your family a joyous holiday season and a New Year 2023 filled with peace and happiness.



Emiel van Dijk
General Manager



LIEBE BONVIVANTS,

Feiern Sie die Festtage mit Ihrer Familie im Sofitel Munich Bayerpost und erleben Sie einen Gaumenschmaus mit den kulinarischen Köstlichkeiten unseres Teams rund um Executive Chef Andreas Donnerbauer. Genießen Sie ein Buffet im Restaurant Schwarz & Weiz oder ein Abend in unserer DÉLICE La Brasserie und lassen Sie sich von dem himmlischen Geschmack verzaubern.

Familie und Freunde, Frohsinn und eine ausgezeichnete Küche gehören zu einem wunderbaren Weihnachtsfest einfach dazu. Verwirklichen Sie dies, mit einem köstlichen Abendessen in einem unserer Restaurants und lassen Sie das Jahr Revue passieren, für einen perfekten Abend.

Auf den folgenden Seiten haben wir Ihnen Feiertags-Arrangements zusammengestellt, die Sie in festliche Stimmung versetzen werden.

Wir wünschen Ihnen und Ihrer Familie ein besinnliches Weihnachtsfest und ein frohes und gesundes Neues Jahr 2023.



Emiel van Dijk
General Manager



Emiel van Dijk



Andreas Donnerbauer

SCHWARZ & WEIZ

CHRISTMAS EVE, 24TH DECEMBER 2022 FROM 6 P.M.

Enjoy a festive menu Christmas buffet with your loved ones at our Schwarz & Weiz restaurant.

The evening will be musically completed by a pianist.

€ 185 per person including wine, beer, hot and soft drinks

SELECTION FROM THE BUFFET MENU

Char matie | braised beetroot | broad beans | pickled onion
Bavarian duck | chestnut puree | Brussels sprouts | kumquats | duck jus
Selection of dumplings | red cabbage | braised apple
Monkfish medallions | fregola sarda | crispy artichokes | beurre rouge
Classic Mont Blanc
Homemade sourdough stollen and cinnamon stars
Buche de Noel

For reservations please contact us via email h5413-fb9@sofitel.com.
Prices for children: 0 – 6 years free of charge / 6 – 9 years 30% of the regular price / 9-12 years 50% of the regular price



SCHWARZ & WEIZ

HEILIGABEND, 24. DEZEMBER 2022 AB 18:00 UHR

Genießen Sie mit Ihren Lieben ein festliches Weihnachtsbuffet in unserem Restaurant Schwarz & Weiz.

Abgerundet wird der Abend musikalisch durch einen Pianisten.

€ 185 pro Person inklusive Wein, Bier, Heiß- und Softgetränken

AUSZUG AUS DEM BUFFET MENU

Matjes vom Saibling | geschmorte Rote Bete | Saubohnen | eingelegte Zwiebel
Bayerische Ente | Maronenpüree | Rosenkohl | Kumquats | Entenjus
Knödelauswahl | Blaukraut | geschmorter Apfel
Seeteufelmedallions | Fregola Sarda | Crispy Artischoken | Beurre Rouge
Classic Mont Blanc
Hausgemachter Sauerteig Stollen und Zimt Sterne
Buche de Noel

Um Reservierungen wird gebeten an: h5413-fb9@sofitel.com
Kinderpreise: 0 – 6 Jahre kostenfrei / 6 – 9 Jahre 30% des regulären Preises / 9 – 12 Jahre 50 % des regulären Preises





DÉLICE LA BRASSERIE

CHRISTMAS, 24, 25 AND 26 DECEMBER 2022

from 5.30 p.m.

We invite you to enjoy the Christmas holidays according to our motto "live the french way" at Delice la Brasserie. Our kitchen team will spoil you with delights from our menu. You can choose the dishes á la carte.

Um Reservierungen wird gebeten an: h5413-fb9@sofitel.com



DÉLICE LA BRASSERIE

WEIHNACHTEN, 24, 25. UND 26. DEZEMBER 2022

ab 17:30 Uhr

Wir laden Sie ein die Weihnachtsfeiertage nach unserem Motto "live the french way" in der Delice la Brasserie zu genießen. Unser Küchenteam wird Sie mit köstlichen Speisen des Menüs verwöhnen.

Die Gerichte können Sie á la carte wählen.

For reservations please contact us via email h5413-fb9@sofitel.com.



RESTAURANT SCHWARZ & WEIZ

NEW YEAR'S EVE, 31 DECEMBER 2022 AT 7 P.M.

Celebrate new beginnings with us and treat yourself to an exclusive New Year's Eve buffet at our The New Year's Eve dinner will be musically accompanied by a pianist.

€ 215 per person inclusive wine, beer, soft drinks and all hot beverages

SELECTION FROM THE BUFFET MENU

Chilled Seafood Bar: Lobster | King Crab | Prawn Cocktail | Oysters

Charolais Beef Tartar | Caviar

Sea fruit juice | Cockles | Bouchot | Stick clams

Winter Truffle Casarecce

Poupadou

Churros with caramel and chocolate sauce

Chocolate Orange Tobleronetart

For reservations please contact us via email h5413-fb9@sofitel.com.
Prices for children: 0 – 6 years free of charge / 6 – 9 years 30% of the regular price / 9-12 years 50% of the regular price



RESTAURANT SCHWARZ & WEIZ

SILVESTER, 31. DEZEMBER 2022 AB 19:00 UHR

Feiern Sie mit uns in den kulinarischen Jahresausklang und lassen Sie sich mit einem exklusiven Silvesterbuffet in unseren Restaurant Schwarz & Weiz verwöhnen. Das Silvesterdinner wird von einem Pianisten musikalisch begleitet.

€ 215 pro Person inklusive Wein, Bier und Soft- und Heißgetränke

AUSZUG AUS DEM BUFFET MENU

Chilled Seafood Bar: Hummer | Königskrabbe | Garnelen Cocktail | Austern

Charolais Beef Tatar | Kaviar

Meeressfrüchtesaft | Herzmuscheln | Bouchot | Stabmuscheln

Wintertrüffel Casarecce

Poupadou

Churros mit Karamell und Schoko sauce

Schokolade Orangen Tobleronetart

Um Reservierungen wird gebeten an: h5413-fb9@sofitel.com
Kinderpreise: 0 – 6 Jahre kostenfrei / 6 – 9 Jahre 30% des regulären Preises / 9 – 12 Jahre 50 % des regulären Preises





DÉLICE LA BRASSERIE

NEW YEAR'S EVE, 31 DECEMBER 2022 AT 5.30 P.M.

Wrap up the year in style with a festive meal at the DÉLICE La Brasserie at New Years Eve.
Our kitchen team will spoil you with delights from our menu.
You can choose the dishes à la carte.

For reservations please contact us via email h5413-fb9@sofitel.com.



DÉLICE LA BRASSERIE

SILVESTER, 31. DEZEMBER 2022 AB 17:30 UHR

Lassen Sie das Jahr in stilvollem Ambiente mit exklusiven Gerichten unserer Köche in unserer DÉLICE La Brasserie ausklingen.
Unser Küchenteam wird Sie mit köstlichen Speisen des Menüs verwöhnen.
Die Gerichte können Sie à la carte wählen.

Um Reservierungen wird gebeten an: h5413-fb9@sofitel.com oder h5413-fb9@sofitel.com.



NEW YEAR'S EVE PARTY

NEW YEAR'S EVE, 31 DECEMBER 2022, FROM 9:30 P.M.

Celebrate it the French Way!

Celebrate with us at ISArBAR in the heart of Munich
Bid a final farewell to the past year and join us in a toast to a wonderful 2023 with friends and family.

Free entrance for all guests!

To Celebrate a successful year 2023 properly, be excited for New Year's Eve Snacks,
an exclusive drinks selection and a Live DJ inside the ISArBAR itself!

Drinks and food are not included and can be ordered individually



NEW YEAR'S EVE PARTY

SILVESTER, 31. DEZEMBER 2022, AB 21:30 UHR

Celebrate it the French Way!

Kommen Sie gut in das neue Jahr 2023, indem Sie im Herzen von München stilvoll mit
Freunden und Familie ein Glas Prickelndes genießen.

Der Eintritt ist für alle Gäste kostenfrei!

Um ein erfolgreiches Jahr 2023 gebührend vorweg zu feiern, dürfen Sie sich auf
Silvestersnacks, eine exklusive Getränkeauswahl sowie einen Live DJ inmitten der ISArBAR
freuen!

Getränke und Speisen sind nicht inkludiert und können individuell bestellt werden

S O F I T E L



S O F I T E L M U N I C H B A Y E R P O S T

BAYERSTRASSE 12 – 80335 MUNICH – GERMANY
TEL. +49 89 599 4824 54 – H5413-FB9@SOFITEL.COM
WWW.SOFITELMUNICH.BAYERPOST

SOFITEL.COM
WWW.SOFITEL-MUNICH.COM



SofitelMunichBayerpost



SofitelMunichBayerpost



SofitelMunich